

3 Days Siem Reap (Arrival AM)

Valid Till : 23 Dec 2017

Arrival city : Siem Reap	Departure city : Siem Reap
Brief Itinerary: Day 1: Arrival → Siem Reap – ½ day tours: Artisan D' Angkor, Wat Thmey, War Museum, Siem Reap Art Center Market. (L/D) Day 2: Siem Reap – Full day temple tours: Angkor Thom, Small Circuit - Ta Prohm, Angkor Wat, Bakheng. (B/L/D) Day 3: Siem Reap → Departure. (B)	

Detail Itinerary

Day 1: Arrival ✨ Siem Reap- ½ day tours (L, D)

Meet and greet on arrival. You will be transfer to your selected hotel and enjoy the remainder of the morning at own leisure **or enjoy optional tours**. At noon our tour guide will pick you at hotel lobby for lunch and touring. After lunch visit the handicraft center **Artisan D'Angkor**. Next, we visit **War Museum** a unique collection of guns, Tanks, Jet fighters; some of these guns have even seen action during World War II. A short stop at **Wat Thmei** it has a unique glass-walled stupa containing the bones of victims of the Khmer Rouge. Last we visit **Siem Reap Art Center Market** for souvenir shopping. Dinner at local restaurant and overnight in Siem Reap.

第一天:抵达后,当地导游接待并转移到定选酒店。早上自由活动或享受可选项目。下午,导游将接待去用餐以及旅游。午餐后,参观手工艺品中心。接着战争博物馆,独特收藏枪,坦克,喷气式战斗机。这些枪并在二战期间开动过。之后,短暂参观沃密寺,它具有包含红色高棉受害者的尸骨独特的玻璃墙佛塔。最后参观暹粒艺术中心,它是纪念品商店。晚餐与本地餐厅,宿夜暹粒。



Day 2: Siem Reap – Full day temple tours (B, L, D)

Today we explore a full day heritage tours at Angkor visit **The South Gate Of Angkor Thom** including **Bayon Temple, The Royal Enclosure Phimeanakas, Bapoun Temple, The Elephant Terrace** and **The Terrace Of The Leper King**. Continue to **Small Circuit** including **Thommanan, Chaosay Tevoda, Ta Keo** and the fabulous **Ta Prohm**. Lunch at local restaurant. Afternoon visit **Angkor Wat** The “7th Wonders’ of the World”. Sunset viewing on top of **Bakheng Hill**. **Buffet dinner Khmer with traditional show** at local restaurant and overnight in Siem Reap.

第二天:今天将会游览吴哥的遗产,参观大南门包括巴戎寺,皇家围地和吴哥古皇宫信息,巴本宫、斗象台和癩王平。接着小巡回包括塔馬農神廟,周薩神廟,古都城,达普伦寺。午餐与本地餐厅。下午参观世界七大奇景中最神秘之古文明谜的封印—吴哥窟以及吴哥巴肯山日落美景。自助餐以及享受传统表演与本地餐厅,宿夜暹粒。



Day 3: Siem Reap ✨ Departure (B)

After breakfast free on own leisure till time to pick up at hotel for transferring to your next destination. Tour ends here.

第三天:早餐后自由活动,集合时间汇合前往下一个目的地。旅程结束。

